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 z 3.  zasadnutia OZ v Oponiciach , konaného dňa 13.03.2019  

o 17. 00 hod. v kultúrnom dome v Oponiciach.  

 

 

 

 

     Zasadnutie OZ bolo zvolané starostom obce Mgr. Milanom  Gálom, pozvánkami. 

Zasadnutia  sa zúčastnili poslanci podľa prezenčnej listiny. Mgr. Vladimír Kopec  

sa ospravedlnil.  

 

 

 1.   Otvorenie 

       Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Mgr. Milan Gál, privítal všetkých prítomných 

občanov,  poslancov OZ a pracovníkov obce. Skonštatoval, že zasadnutie je uznášania 

schopné. Oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol riadne 

zverejnený na obecnej tabuli, webovej stránke obce  a občania boli oboznámení aj 

prostredníctvom miestneho rozhlasu. 

 

 

 

  2.   Schválenie programu 

       Starosta predniesol program zasadnutia, ktorý má 23 bodov.    

Program:             

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Zloženie sľubu poslankyne Mgr. Andrei Gálovej 

6. Schválenie zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice. 

7. Schválenie VZN č. 1/2019 o poplatkoch za služby poskytované obcou Oponice. 

8. Schválenie smernice č. 1/2019 sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou 

Oponice. 

9. Schválenie VZN č. 2/2019 o podmienkach držania psov na území obce Oponice. 

10. Schválenie VZN č. 3/2019 o zákaze fajčenia na verejne prístupných miestach na území 

obce Oponice 

11. Schválenie VZN č. 4/2019 o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov na území 

obce Oponice. 

12. Schválenie VZN č. 5/2019 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody      

na iné účely, ak je to nevyhnutné na zabezpečenie zásobovania pitnou vodou v obci 

Oponice v čase jej nedostatku, o náhradnom zásobovaní vodou a náhradnom odvádzaní 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Oponice. 

13. Schválenie VZN č. 6/2019 o prevádzkovom poriadku “Viacúčelového športového 

ihriska“. 

14. Schválenie VZN č. 7/2019 o prevádzkovom poriadku pohrebiska  

15. Schválenie dodatku k dohode o využívaní ČOV Oponice – Súlovce občanmi obce Súlovce 

zo dňa 31.10.2013  

16. Schválenie navýšenia členského príspevku do Združenia  obcí Mikroregiónu Západný 

Tríbeč. 

17. Schválenie ceny stočného za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou 

stanovenej URSO a ceny za vývoz TKO zo žúmp. 
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18. Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2019  

19. Schválenie žiadosti o prezentáciu ERBU obce Oponice na okresnej zástave SZ včelárov. 

20. Zriadenie komisie na ochranu verejného poriadku a určenie členov komisie, náplne práce 

a cieľov komisie. 

21. Rôzne 

22. Diskusia 

23. Záver 

 

       Za: hlasovali všetci prítomní poslanci 

        Proti: nikto 

        Zdržal sa: nikto 

       Poslanci jednohlasne návrh schválili. 

 
  

 3. Voľba návrhovej komisie 

 Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov za predsedu Milana Žitňanského 

 členov Mgr. Zdenku Belohorcovú, Vladimíra Klačanského. Spýtal sa či má niekto iný návrh. 

Nikto. Pristúpil teda k hlasovaniu za prednesený návrh členov návrhovej komisie ako 

uznesenia č.  27 v znení OZ schvaľuje:    

Návrhovú komisiu  v zložení  :  -     predseda  Milan  Žitňanský,   

                                                        člen Mgr. Zdenka Belohorcová, Vladimír Klačanský 

       

            Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

       Zdržal sa: nikto 

       Poslanci jednohlasne návrhovú komisiu schválili    

 

 

 4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov  Petra Kohajdu, Stanislava 

Košťála. Za zapisovateľku určil pracovníčku obce Zuzanu Geršiovú.  

Uznesenie č. 28 v znení  OZ berie na vedomie   

overovateľov zápisnice:  Peter Kohajda, Stanislav Košťál   

zapisovateľka:  Zuzana Geršiová  

 

            Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

       Zdržal sa: nikto 

       Poslanci jednohlasne zobrali na vedomie určenie overovateľov zápisnice 

a zapisovateľa. 

 

 

5. Zloženie sľubu poslankyne Mgr. Andrei Gálovej 

           Starosta prečítal znenie sľubu, ktoré Mgr. Andrea Gálová na znak súhlasu podpísala 

(príloha č.1 tejto zápisnice). 
Predsedkyňa mandátovej  komisie Mgr. Zdenka Belohorcová oboznámila prítomných  so správou 

mandátovej komisie, ktorá je prílohou tejto zápisnice č.2. Starosta požiadal  predsedu návrhovej 

komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 29, ktorý ho predniesol v znení  Obecné zastupiteľstvo 

v Oponiciach za A.  konštatuje, že zvolená poslankyňa obecného zastupiteľstva Mgr. Andrea 
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Gálová zložila zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.     B. berie na 

vedomie  správu predsedkyne mandátovej komisie Mgr. Zdenky Belohorcovej 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

          Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali. 

 

 

 6. Schválenie zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice. 

 Starosta informoval, že zásady boli zverejnené, spýtal a či má niekto návrh                  

na doplnenie. 

- Pán Balej sa spýtal do akej výšky môže starosta nakladať s majetkom obce, on videl 3500 

eur. 
Starosta odpovedal, že v zásadách sa upravovalo viac-menej to čo vytkla prokuratúra, on môže 

nakladať s majetkom do výšky 500 eur. Po absolvovaní školenia v RVC Nitra navrhol doplniť článok 

13 zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice, o bod 1 v znení „Obecné 

zastupiteľstvo v Oponiciach rozhodlo o neuplatňovaní programov obce v zmysle § 4 odsek 5 

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v platnom zmení.“ Text uvedený v zverejnenom Návrhu zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice v článku sa považuje za druhý bod 

článku 13. Takto upravené Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice sú 

prílohou č.3  zápisnice. 
- k tomuto bodu programu neboli žiadne iné pripomienky, starosta požiadal predsedu návrhovej 

komisie o prednesenie návrhu uznesenia č. 30 Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje  

1. Doplnenie  článku 13 zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice, o bod 1 

v znení „Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach rozhodlo o neuplatňovaní programov obce 

v zmysle § 4 odsek 5 zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom zmení.“ Text uvedený 

v zverejnenom Návrhu zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice 

v článku sa považuje za druhý bod článku 13. 

2. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Oponice s pozmeňujúcim návrhom. 

  

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali.  

 

 

            7.  Schválenie VZN č. 1/2019 o poplatkoch za služby poskytované obcou Oponice. 

            Starosta informoval, že VZN bolo  zverejnené na úradnej tabuli, spýtal sa či má niekto               

z poslancov pripomienku. Nikto on však predniesol návrh na odstránenie formálnej chyby a to 

nahradením v čl. 7  slova „vyrubujú“  slovom „ukladajú“. Požiadal predsedu návrhovej 

komisie aby predniesol návrh na znenie uznesenia č. 31, ktorý prečítal uznesenie v znení 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje  

1. Odstránenie formálnej chyby v písaní vo VZN č.1/2019 o poplatkoch za služby 

poskytované obcou Oponice, v čl. 7 sa slovo „vyrubujú“ nahrádza slovom „ukladajú“. 

2. Všeobecne záväzného nariadenia obce Oponice č.1/2019 o poplatkoch za služby 

poskytované obcou Oponice s pozmeňujúcim návrhom. 
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      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali. 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Oponice č.1/2019 o poplatkoch za služby poskytované 

obcou Oponice s pozmeňujúcim návrhom je prílohou č.4 tejto zápisnice. 

 

 

           8.  Schválenie smernice č. 1/2019 sadzobník poplatkov za služby poskytované       

           obcou Oponice. 

            Starosta sa spýtal či má niekto pripomienky k sadzobníku poplatkov za služby 

poskytované obcou Oponice, príloha č.  5 tejto zápisnice. Nikto, požiadal teda predsedu 

návrhovej komisie, aby predniesol návrh na uznesenie č. 32. Milan Žitňanský predniesol 

návrh v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje smernicu č.1/2019 sadzobník 

poplatkov za služby poskytované obcou Oponice. 

 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

         

          9. Schválenie VZN č. 2/2019 o podmienkach držania psov na území obce Oponice. 

          Starosta sa spýtal či má niekto pripomienky. VZN č. 2/2019 o podmienkach držania 

psov na území obce Oponice je prílohou č.  6 tejto zápisnice. Nikto, požiadal teda predsedu 

návrhovej komisie, aby predniesol návrh na uznesenie č. 33, ktorý ho predniesol v znení 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenia obce Oponice 

č. 2/2019 o podmienkach držania psov na území obce Oponice. 

 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

Občania sa spýtali, či vedia vôbec poslanci za čo hlasujú. Starosta odpovedal, že nie sme 

predsa v materskej škôlke. Všetky návrhy boli riadne zverejnené na úradnej tabuli  pred OcU 

aj na webovej stránke obce,  mohla sa s nimi oboznámiť aj verejnosť, poslanci mali okrem 

toho pracovné stretnutie. Pristúpil k ďalšiemu bodu rokovania. 

 

 

       10. Schválenie VZN č. 3/2019 o zákaze fajčenia na verejne prístupných miestach           

       na území obce Oponice 

       Starosta sa spýtal, či má niekto pripomienky. Poslanec Stanislav Košťál sa spýtal, ako sa 

to bude kontrolovať. Poslanec Žitňanský odpovedal, že máme kamery. Starosta odpovedal, že 

sme to mali vo VZN týkajúceho sa viacúčelového športového ihriska, ale museli sme to dať 

samostatne, lebo to prokuratúra vytkla. Nech je to akékoľvek VZN vždy sa nájde niekto, kto 

to bude porušovať.  
Starosta sa spýtal či má ešte niekto pripomienky, nikto, požiadal teda predsedu návrhovej komisie, aby 

predniesol návrh na uznesenie č. 34, ktorý ho predniesol v znení  Obecné zastupiteľstvo 
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v Oponiciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenia obce Oponice č. 3/2019 o  zákaze 

fajčenia na verejne prístupných miestach na území obce Oponice. Príloha č. 7 tejto zápisnice 

 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

         11.  Schválenie VZN č. 4/2019 o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov            

         na území obce Oponice. 
         Starosta sa spýtal či má niekto pripomienky k VZN č. 4/2019 o ochrane pred zneužívaním 
alkoholických nápojov na území obce Oponice, ktoré je prílohou č. 8 tejto zápisnice. Nikto, požiadal 

teda predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh na uznesenie č. 35, ktorý ho prečítal v znení 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenia obce Oponice 

č.4/2019 o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov na území obce Oponice 

 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

        

          12.  Schválenie VZN č. 5/2019 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej  

          vody na iné účely, ak je to nevyhnutné na zabezpečenie zásobovania pitnou vodou               

          v obci Oponice v čase jej nedostatku, o náhradnom zásobovaní vodou a    

          náhradnom odvádzaní odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území  

         obce Oponice. 

          Starosta sa spýtal, či má niekto  pripomienky k tomuto návrhu VZN, nikto, požiadal 

predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 36, ktorý ho predniesol          

v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenia obce 

Oponice č. 5/2019 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody na iné účely, ak 

je to nevyhnutné na zabezpečenie zásobovania pitnou vodou v obci Oponice v čase jej 

nedostatku, o náhradnom zásobovaní vodou a náhradnom odvádzaní odpadových vôd a o 

zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Oponice. Predmetné VZN je prílohou č. 9 tejto 

zápisnice 

 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

 

           13. Schválenie VZN č. 6/2019 o prevádzkovom poriadku “Viacúčelového  

           športového ihriska“. 

          Starosta sa spýtal, či má niekto  pripomienky k  návrhu tohto VZN, ktoré je prílohou č. 

10 tejto zápisnice. Nikto, požiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh 

uznesenia č. 37 ktorý ho predniesol v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje 
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Všeobecne záväzné nariadenia obce č. 6/2019 o prevádzkovom poriadku “Viacúčelového  

športového ihriska“. 

 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

           14.   Schválenie VZN č. 7/2019 o prevádzkovom poriadku pohrebiska  

          Starosta informoval, že do dnešného dňa  sme nedostali vyjadrenie  RÚVZ                     

v Topoľčanoch k prevádzkovému poriadku pohrebiska, ktoré je potrebné a preto tento bod 

programu odkladá. 

 

 

           15.  Schválenie dodatku k dohode o využívaní ČOV Oponice – Súlovce občanmi   

           obce Súlovce zo dňa 31.10.2013  

           Starosta pokračoval bodom 15.  V dodatku sa rieši  platba obce Súlovce za likvidáciu 

tekutého domového odpadu, nakoľko v obci Súlovce sa vybudovala bytovka, ktorej 

majiteľom je obec. V dohode o využívaní ČOV Oponice - Súlovce občanmi obce Súlovce 

boli riešené vzťahy občanov obce Súlovce ako vlastníkov nehnuteľností, z ktorých sa 

spracováva TDO nie samotnej obce. Starosta prečítal   znenie dodatku k dohode, ktoré je 

prílohou č.11 tejto zápisnice. Spýtal sa či má niekto  pripomienky. Nikto, požiadal predsedu 

návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 38,  ktorý ho predniesol v znení 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje Dodatok č.1 k dohode o využívaní ČOV 

Oponice – Súlovce občanmi obce Súlovce zo dňa 31.10.2013. 

 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

           16.  Schválenie navýšenia členského príspevku do Združenia  obcí Mikroregiónu     

           Západný Tríbeč. 
           Starosta informoval  o tom, že na zasadnutí Mikroregiónu Západný Tríbeč bol odsúhlasený 
zvýšený členský príspevok na rok 2019 a to z 0,20 eur na 0,30 eur na občana.   Po tejto informácii 

požiadal predsedu návrhovej komisie,  aby  predniesol návrh na uznesenie č.  39. Ten ho predniesol    

v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach berie na vedomie zvýšenie členského príspevku 

do Združenia obcí Mikroregiónu Západný Tríbeč. 

 

            Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 
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            17.  Schválenie ceny stočného za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou  

             kanalizáciou stanovenej URSO a ceny za vývoz TKO zo žúmp. 

             Starosta  v tomto bode informoval, že doteraz sme mali stanovený paušálny poplatok 

12 eur na osobu za vývoz odpadových vôd zo žúmp. Musíme prejsť na iný systém. Máme 

stanovený poplatok za odvádzanie tekutého domového odpadu kanalizáciou od Úradu 

regulácie sieťových odvetví, ktorý je  vo výške 0,973eura za  m
3
. Starosta navrhuje, aby výška 

poplatku pri ťahaní TKO zo žúmp bola rovnaká 0,973 eura za m
3
, pretože vieme určiť aké 

množstvo sa vytiahne zo žumpy a následne by občanovi došla faktúra. Pre tých občanov, ktorí 

sú napojení na kanalizáciu budeme potrebovať predloženie dokladov- faktúry za spotrebu 

vody a následne im bude tiež poslaná faktúra. S každým občanom bude uzatvorená zmluva. 

Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia č. 40 Obecné 

zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje ceny stočného za odvádzanie a čistenie odpadovej 

vody verejnou kanalizáciou stanovenej Úradom pre reguláciu sieťových odvetví vo výške 

0,973 €/m
3 
a ceny za vývoz TKO zo žúmp vo výške 0,973 €/m

3
 

- spýtal sa či má niekto pripomienky 

- poslanec Peter Kohajda sa spýtal, ako sa to bude počítať pre tých, čo sú napojení                  

na kanalizáciu, lebo všetka voda nejde do odpadu. Starosta odpovedal, že na to je vyhláška, 

tam sa dajú určité percentá.  

- pani Zuzana Šmatláková sa spýtala ako to bude na bytovkách. Odpovedala hlavná 

kontrolórka, ktorá informovala prítomných, že to pôjde cez správcu - bytové družstvo. Čiže 

obec bude fakturovať bytovému družstvu a bytové družstvo to zinkasuje od  jednotlivých 

vlastníkov bytov. 

-   Bc. Peter Marko sa spýtal či sa bude domácnostiam nenapojeným na kanalizáciu tiež 

počítať cena podľa URSA a stavu vodomeru. Odpoveď bola nie, podľa toho koľko sa reálne 

vytiahne zo žumpy. Pokračoval či to nebude demotivačné, keď budú platiť toľko isto ako tí, 

čo s tým nemajú žiadnu robotu. On si musí sledovať tú žumpu musí si nahlásiť vopred a byť 

doma, keď mu to prídu ťahať. Však to začnú ľudia ťahať do záhrady. 

Starosta odpovedal, že občania sú povinní si uchovávať minimálne dva roky doklady ako 

naložili s tekutým komunálnym odpadom. Čiže kto to bude takto robiť, nebude mať doklad     

a môže byť postihovaný odborom životného prostredia. 

- Bc. Peter Marko sa spýtal čo s takými občanmi, ktorí si dajú raz žumpu vytiahnuť, budú mať 

doklad na 12 kubíkov pri tom 40 kubíkov dajú do záhrady a druhá vec, čo s tými čo majú 

suché WC ? 

- starosta odpovedal, že celkove ten poplatok možno vyjde menší, ako keď je stanovený 

paušálny poplatok 12 eur na osobu 

-  Bc. Peter Marko odpovedal, že to pri 4 člennej rodine vyjde v priemere 8 eur na mesiac      

za rok 96 eur čo je raz toľko ako doteraz.  

- poslanec Stanislav Košťál sa spýtal, či by sa mohol ten poplatok znížiť 

- starosta odpovedal, že mohol, lebo to je maximálna cena  stanovená od URSO, lenže my ako 

obec s ťahaním žumpy máme vyššie náklady ako keď sa ide cez kanalizáciu 

- starosta dal hlasovať za návrh ako bol prednesený   

 

           Za: nikto 

           Proti: hlasovali všetci poslanci 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh neprijali 

 

- poslanci sa dohodli na sume 0,65 eur /m
3  

za vývoz tekutého domového odpadu zo žúmp 
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starosta požiadal predsedu návrhovej komisie, aby prečítal nový návrh uznesenia č.40, ktorý 

ho predniesol v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje ceny stočného              

za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou stanovenej Úradom              

pre reguláciu sieťových odvetví vo výške 0,973 €/m
3 

a ceny za vývoz TKO zo žúmp vo výške 

0,65 €/m, 
3
dal hlasovať za prednesený návrh, kde bola upravená cena za vývoz TKO zo žúmp  

            

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

         18.   Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2019  

         Starosta dal slovo pracovníčke OcU Zuzane Geršiovej, ktorá informovala prítomných     

o potrebe úpravy rozpočtu príjmov obce a výdavkov obce. Ide o rozpočtové opatrenie 

č.1/2019, ktoré je prílohou č.12. Prešla podrobne celé opatrenie. Pokiaľ poslanci odsúhlasia 

rozpočtové opatrenie navýšia sa príjmy o 5 000 eur, ktoré prídu z úradu práce, ďalej finančné 

operácie vo výške 26 196,09 eur, bežné výdavky sa navyšujú o 6 500 eur a kapitálové 

výdavky o 30 516,09 eur. Starosta sa spýtal či má niekto pripomienky. 

- poslanec Stanislav Košťál sa pýtal, či máme už nejaké auto vyhliadnuté 

- odpovedal starosta, zatiaľ sa pozerali ponuky len cez internet, poslanec  Peter Kohajda 

poslal link na jedno vozidlo,  vychádza  to zatiaľ na  Daciu, sú tam dve možnosti jedna je 

combi verzia. Dacia Logan Mcv základná verzia 7390 eur, a je tam ešte jedna možnosť         

za 6790 eur. Išlo by to aj cez lízing, ale tam by sa to veľmi predražilo. Starosta pozeral aj 

Ladu, ale za tie peniaze nové auto vychádza len Dacia. Požiadal predsedu návrhovej komisie, 

aby predniesol návrh na uznesenie č. 41, ktorý ho prečítal v znení Obecné zastupiteľstvo 

v Oponiciach schvaľuje : 

A. Použitie prostriedkov z rezervného fondu na úhradu faktúry za rekonštrukciu kotolne ZŠ 

vo výške 18 196,09,- € 

B. Kúpu služobného motorového vozidla. 

C. Použitie prostriedkov z rezervného fondu na kúpu služobného motorového vozidla         

do výšky 8000,- € 

D. Rozpočtové opatrenie č.1/2019 

 

- Bc. Peter Marko sa spýtal hlavnej kontrolórky, či môžu poslanci alokovať sumu 8000 eur, či 

nemusia odsúhlasiť sumu presne, koľko bude auto stáť 

- kontrolórka odpovedala, že v rozpočtovom opatrení je suma 8000 eur, ale ak faktúra bude 

len na 7500 eur, tak sa z rezervného fondu môže použiť len 7500 eur, ak bude faktúra            

na 8 200 eur, tak sa auto nekúpi. 

Dal hlasovať za prednesené znenie uznesenia 

           Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

          19.   Schválenie žiadosti o prezentáciu ERBU obce Oponice na okresnej zástave SZ 

včelárov. 

          Starosta informoval prítomných, že obec dostala žiadosť od Okresného zväzu včelárov 

z Topoľčian, že náš erb obce im chýba na vlajke SZ včelárov okresu Topoľčany, požiadali     
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o súhlas v žiadosti je aj číslo účtu, na ktorý sa môže poslať príspevok, ale ide im o erb. 

Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia č. 42, ktorý ho 

predniesol v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje umiestnenie Erbu obce 

Oponice         na  zástave SZ včelárov okresu Topoľčany. 

Starosta dal hlasovať za takéto znenie uznesenia č.42       

     

         Za: hlasovali všetci poslanci 

           Proti: nikto 

           Zdržal sa: nikto 

           Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

         20.   Zriadenie komisie na ochranu verejného poriadku a určenie členov komisie, 

náplne práce a cieľov komisie. 

         Starosta predniesol návrh na zriadenie komisie na ochranu verejného poriadku                 

a informoval prítomných, čo by mala komisia v náplni práce príloha zápisnice č.13.             

Do komisie navrhol za predsedu poslanca Petra Kohajdu a za členov Mgr. Andreu Gálovú       

a Karola Nipču. Spýtal sa či má niekto pripomienky. Nikto, požiadal predsedu návrhovej 

komisie, aby prečítal návrh uznesenia č. 43, ktorý ho predniesol v znení Obecné 

zastupiteľstvo v Oponiciach:  

1. Zriaďuje komisiu na ochranu verejného poriadku  

2. Volí 

Predseda: Peter Kohajda 

Členovia: Mgr. Andrea Gálová 

     Karol Nipča 

3. Schvaľuje náplň práce a ciele komisie 

 

Dal hlasovať za prednesené znenie uznesenia č.43 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

 

            21.    Rôzne 

            Starosta dal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá predniesla návrh plánu hlavnej 

kontrolórky obce na 1. polrok roka 2019 príloha zápisnice č.14. Návrh bol zverejnený            

na úradnej tabuli obce ešte 14.januára 2019 

Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia č. 44, ktorý ho 

predniesol v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje Návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce Oponice na 1.polrok 2019 

Dal hlasovať za prednesené znenie uznesenia č.44 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

-  starosta ďalej požiadal poslancov o nákup výpočtovej techniky, v rozpočte máme na to 

1200 eur ide konkrétne o Apple MacBook Air v hodnote 900,- eur,  

- poslanec Klačanský sa spýtal prečo práve Apple, starosta odpovedal že taký si vybral je 

kvalitný, niečo vydrží bude ho mať aj ten kto príde po ňom, lebo ešte bude stále funkčný 

vie to lebo ho má aj doma 



11 

 

  

- Bc. Peter Marko sa spýtal či je to efektívne, kupovať, či by nestačil  na klasický výkon 

lacnejší  notebook, my sme kupovali za 250-300 eur  

- starosta sa spýtal či myslí ten v tom stave čo mu odovzdal 

- Bc. Peter Marko mu oponoval, že za tie roky... 

- starosta odpovedal, že za tie roky bude v oveľa lepšom stave ako ten čo mu odovzdal 

- Bc. Peter Marko zopakoval, že sa len pýta, či je to efektívne 

- starosta odpovedal, že si myslí, že je to efektívne čo sa týka výkonu, čo sa týka parametrov, 

z hľadiska práce 

Starosta požiadal o prečítanie uznesenia č.45, ktoré predniesol predseda návrhovej komisie     

v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje nákup výpočtovej techniky – Apple 

MacBook Air v hodnote 900,- EUR pre starostu obce." 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia prijali 

 

- ďalej mal starosta pripravenú informáciu o zvýšení poplatku za komunálny odpad, ktorý 

bude obec platiť firme, ktorá vykonáva odvoz a to z 5,04 eur na 10,00 eur za tonu a ďalej 

poplatok  zo zákona za skládkovanie, ktorý ak sa  nezlepšíme v separovaní na rok to bude 22 

eur a v roku 2021 to bude 27 eur za tonu, to znamená, že od budúceho roku budeme musieť 

zvýšiť poplatok za vývoz komunálneho odpadu, sleduje to v obci a medzi sklom je vyhodený 

aj plast, neseparujeme 

- ďalej informoval o cene za verejné osvetlenie v porovnaní rokov 2017 a 2018 napriek tomu 

že sme mali nainštalované úsporné led osvetlenie sme na energii platili o 320 eur viac, týka sa 

to ulice smerom na Súlovce, na ulici smerom na Kovarce boli nainštalované krátko, tam sa to 

tak porovnať nedá, nevie či to bolo efektívne a hospodárne uvidíme ako to bude po skončení 

roka 2019 a potom urobíme opatrenia 

- ďalej informoval o zrušení vydávania Oponického spravodaja, pretože v roku 2018 bol 

vydaný len 1krát, čím došlo k porušeniu zákona, museli sme teda požiadať opäť o registráciu 
- starosta požiadal predsedu návrhovej komisie, aby k týmto trom bodom  prečítal návrh                      

na uznesenie č. 46, ktorý ho predniesol v znení Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach berie            

na vedomie 

1. Zvýšenie poplatku za zvoz a likvidáciu komunálneho odpadu spoločnosťou ENVI GEOS 

od marca 2019 do konca roku 2019 na 10,- €/ tona 

2. Nárast nákladov za verejné osvetlenie v roku 2018 v porovnaní s rokom 2017 o 320,- € 

ročne. 

3. Zrušenie vydávania Oponického spravodajcu Ministerstvom kultúry z dôvodu porušenia 

zákona. 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh znenia uznesenia prijali 

 

- ďalej informoval o žiadosti Pána Jána Lukniša, ktorý žiada o opätovné prejednanie, žiadosť 

je prílohou zápisnice č.15, Spýtal sa či to chcú schváliť alebo o tom rokovať. Dohodli sa že sa 

tým budú zaoberať. Starosta požiadal o prednesenie návrhu uznesenia č. 47 k tomuto bodu, 

ktorý predseda návrhovej komisie prečítal v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach berie 
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na vedomie Žiadosť pána J. Lukniša o opätovné prejednanie žiadosti zo dňa 5.8.2016 

o odkúpenie parcely č.282/36". Spýtal sa či to chcú schváliť alebo o tom rokovať. 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia  prijali 

 
- ďalším bodom v rôznom bolo zrušenie dvoch uznesení v ktorých sa schvaľuje odpredaj parcely 

283/1, ktorý žiada pán Lukniš zákonným spôsobom a odpredaj časti tej istej parcely, navrhuje aby 

tieto dve uznesenia boli zrušené kópie uznesení sú prílohou č. 16 tejto zápisnice 
Požiadal predsedu návrhovej komisie aby predniesol návrh uznesenia č. 48, ktorý ho prečítal v znení 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach ruší uznesenia číslo 128 zo dňa 15.6.2016 a číslo 138     

zo dňa 14.9.2016 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia  prijali 

 

- ďalej v rôznom bola informácia o rozbitom dopravnom  zrkadle na námestí, kôli bezpečnosti 

je  treba kúpiť nové. Požiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 

49, ktorý ho prečítal v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje zámer kúpy 

a výmeny poškodeného zrkadla na zákrute pri zastávke Oponice námestie (výberovým 

konaním – oslovením aspoň troch firiem)" 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia  prijali 

 
- ďalej informoval o potrebe zakúpenia nových značiek zákaz vjazdu traktorom na obecnú cestu         

od kostola k malému kaštieľu, a cestu čo poznáme ako ulička, vyplýva to z projektu, ktorý začal ešte 

predchodca starostu. Požiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 50, 

ktorý ho prečítal v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje kúpu dopravných 

značení k projektu trvalého dopravného značenia „Doplnenie obmedzenia vjazdu na miestnu 

komunikáciu“ v celkovom počte 7 ks a kúpu a výmenu trvalého dopravného značenia         

pred malým kaštieľom (daj prednosť v jazde) prieskumom trhu." 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh uznesenia  prijali 

 

- dostali sme ponuku na umiestnenie reklamy od spoločnosti DYNAMIK Nitra, výmenou                

za protihodnotu organizáciu výletu detí MŠ a ZŠ do Zveroparku Žarnovica 1 x ročne zadarmo 

- dostali sme požiadavku o odobratí 3 ks vzoriek zvlhnutého muriva z malého kaštieľa 

o veľkosti 12x12x10 cm a podrobiť ich vlhkostnej analýze za účelom vypracovania 

diplomovej práce študenta študujúceho na STU Bratislava (podmienka súhlas pamiatkového 

úradu) on by stým súhlasil ak pamiatkári dajú súhlas 
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-  ďalej sme dostali ponuku na výsadbu 100 ks drevín v intraviláne, jedná sa o projekt v hodnote 16 

500,- eur, kde by spoluúčasť bola 1000 eur , firma by všetko zabezpečila už len nájsť priestory, chce 

len vedieť či pokračovať v jednaní, netreba s tým hneď súhlasiť 

- ďalšia ponuka je z SPU projekt zachovanie  a obnova biodiverzity a ekosystémov mimo 

chránených území a zelenú infraštruktúru v extraviláne. Študenti SPU by to realizovali, my by 

sme si mohli povedať čo kde chceme, tiež chce len vedieť či do toho pôjdeme 

Požiadal  predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 51, ktorý ho prečítal v znení 

"Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach berie na vedomie uvedené ponuky a odporúča starostovi  

rokovať 

- so spoločnosťou DYNAMIK Nitra za účelom umiestnenia reklamy na pozemku obce 

Oponice „Zveropark Žarnovica“ 

- o odobratí 3 ks vzoriek zvlhnutého muriva z malého kaštieľa o veľkosti 12x12x10 cm 

a podrobiť ich vlhkostnej analýze za účelom vypracovania diplomovej práce študenta 

študujúceho na STU Bratislava (podmienka súhlas pamiatkového úradu) 

- so Slovenskou agentúrou životného prostredia Banská Bystrica za účelom výsadby 

drevín v intraviláne obce (cca 100 kusov) 

- so Slovenskou Poľnohospodárskou univerzitou Nitra v projekte zachovanie  a obnova 

biodiverzity a ekosystémov mimo chránených území a zelenú infraštruktúru. 

(extravilán)" 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh  uznesenia prijali 

 
- ďalším bodom je poskytnutie internetu na verejných priestranstvách obce v projekte WIFI pre teba 

o tom sme sa bavili úplne  na začiatku, starosta  požiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh uznesenia č. 52, ktorý ho prečítal v znení 
"Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach schvaľuje zapojenie sa do výzvy projektu „Wifi           

pre teba“ 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh  uznesenia prijali 

- predposledným bodom v rôznom je žiadosť pána Bc. Petra Marka o predbežný súhlas                  

s prevzatím zhotoveného a skolaudovaného vodovodu bezplatne do majetku obce, odporúča 

poslancom, aby OZ zobralo na vedomie túto žiadosť k tejto žiadosti len toľko, že odpovie na 

ňu v zákonom stanovenej lehote 

- pán Bc. Peter Marko sa spýtal, že keď má ako investor podmienku od ZsVS na predbežný 

súhlas obce a nemôže ju splniť, tak akým spôsobom by to poslanci riešili, keď chcete  

rozvíjať túto obec, dotiahnuť sem nových obyvateľov, postaviť tu domy, a na druhej strane sú 

tu nejaký vlastníci,  nie sú tu žiadne siete, investícia by bola cca 6000 eur, ktorá by potom 

prešla do majetku obce, čiže vodovod by prešiel do vlastníctva obce a ťarcha by bola             

na pozemku, už sa to robilo aj v minulosti, aj keď to bola obecná cesta, tam vyplýva 

povinnosť obci sa o to starať, tuto by pozemok bol s ťarchou, tu ďalšie náklady odpadajú, 

žiada teda poslancov aby to zvážili 

- starosta odpovedal, že tu sa nejedná o majetok obce a preto si myslí, že sa poslanci k tomu 

nemajú vyjadrovať, momentálne je to súkromný majetok 

- Bc. Peter Marko požiadal, aby sa k tomu vyjadrili poslanci, on žiadosť adresoval poslancom 
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- starosta odpovedal, že on tú žiadosť poslancom oznámil, ale momentálne si trvá na tom, že              

na žiadosť dostane odpoveď v zákonom stanovenej lehote, poslanci sa vyjadrujú k nakladaniu              

s majetkom obce a toto je súkromný majetok 
- Bc. Peter Marko požiadal poslancov aby rozmýšľali v širších súvislostiach, nové domy je viac 

obyvateľov vyšší príjem z daní  a nebrali sa tu do úvahy nejaké invektívy voči jeho osobe, aby 

rozhodli objektívne a podporili rozvoj obce 
- poslanec Stanislav Košťál sa vyjadril, že on s tým problém nemá, keby to požiadal ktokoľvek iný, 

robili sme to aj s pánom Zvalom v minulosti, je pravda že to bola obecná cesta, možnože to bude 

žiadať aj on, on tam má tiež pozemky 

- poslankyňa Mgr. Andrea Gálová sa vyjadrila, že práve u pána Zvalu to bolo, že si dal svoje trubky   
na obecný pozemok, ale tu sa ako poslankyňa nemôže vyjadrovať k súkromnému majetku 

- Bc. Peter Marko sa vyjadril, že ešte by mohol tú cestu darovať obci, ale prečo by robil obci zbytočné 

náklady. Takto by obci patril vodovod a na pozemku by bolo vecné bremeno, čo by právne bolo úplne 
v poriadku. Žiadosť doručil v dostatočnom časovom predstihu, aby sa s ňou poslanci oboznámili          

a preto by chcel odpoveď od nich ak to zmetú zo stola v poriadku, ale chcel by vyjadrenie poslancov.  

Ide o predbežný súhlas, aby vedel či vôbec má vraziť peniaze do projektu. Chce len vyjadrenie 
poslancov. 

- starosta odpovedal,  že on sa mu vyjadrí k žiadosti, keďže žiadosť bola adresovaná poslancom OZ, 

on ich s ňou oboznámil, preto sa tu preberá odpovie mu však on v zákonom stanovenej lehote 

- Bc. Peter Marko sa spýtal či dobre pochopil, že keď chce obci darovať vodovod, nejedná sa o obecný 
majetok, keď darovaním vodovodu obci stúpne majetok obce vo vodárenskej spoločnosti, myslí si že  

o tom má rozhodovať zastupiteľstvo 

- starosta odpovedal, že sa poslanci k tomu môžu vyjadriť, je tam návrh uznesenia a je na nich či s ním 
budú súhlasiť, on si svoju povinnosť splnil a informoval ich o žiadosti 

- Bc. Peter Marko zopakoval, že ide o predbežný súhlas 

- starosta odpovedal, že čo ak dostane predbežný súhlas a nakoniec to neschvália, lebo zistia napr. to, 

že to čo chce urobiť nie je v súlade s územným plánom 
- hlavná kontrolórka telefonovala so stavbárkou, ktorú dala starostovi obce a následne starosta dal 

telefón poslancom na vypočutie stanoviska, kde povedala, že najprv by mali dať vodárne stanovisko     

o ktoré by mal požiadať investor a následne potom oslovia vodárne obec, toto stanovisko zopakoval                          
starosta nahlas aj pre prítomných 

- Bc Peter Marko požiadal, či by sa to mohlo sformulovať aj do uznesenia 

- starosta  požiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh uznesenia č. 53, ktorý ho 

prečítal v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach berie  na vedomie: 

1. Žiadosť pána Bc. Petra Marka zo dňa 4.3.2019 o predbežný súhlas s prevzatím 

zhotoveného a skolaudovaného vodovodu bezplatne do majetku obce. 

2.  Odporúča starostovi odpovedať na žiadosť v zmysle doplnenia stanoviska ZsVS" 

Starosta dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh  uznesenia prijali 

 

- posledným bodom rôzneho je žiadosť z 11.3.2019, kde vlastníci pozemkov žiadajú               

o zahájenie procesu vedúceho k realizácii cesty a inžinierskych sietí príloha zápisnice č.17  

starosta požiadal o prečítanie uznesenia č. 54 k tomuto bodu, ktoré predniesol predseda 

návrhovej komisie v znení "Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

A. berie na vedomie 

žiadosť občanov obce Oponice o spustenie procesu vedúceho k vybudovaniu obecnej 

cesty a inžinierskych sietí (lokalita 4, 4d podľa Územného plánu obce Oponice),  

B. odporúča  

starostovi obce preveriť podmienky vybudovania obecnej cesty a inžinierskych sietí 

v zmysle žiadosti" 
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Spýtal sa či má niekto pripomienky, nikto, dal hlasovať za prednesené uznesenie 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrh  uznesenia prijali 

 

 

 

           22.   Diskusia 

           Starosta sa spýtal, či sa hlási niekto  do diskusie. 

- pani Šmatláková Zuzana sa spýtala na potok, dreviny sa spílili ale nánosy blata ostali, či 

neplánuje obec nejaký projekt, či sa konečne nenájde konečne nejaké riešenie 

- starosta odpovedal, že potok nie je majetkom obce, ale už sa informoval momentálne je to 

majetkom lesov, ale malo by to prejsť pod správu povodia Váhu, nechce aby sa to brala ako 

výhovorka, určite sa to riešiť nejako bude, ak si všimli boli tam aj popadané konáre, požiadal 

Chateau Appony aby ich odstránili a urobili to, určite sa bude venovať aj tomuto problému 

- starosta sa ospravedlnil, že dnešné zasadnutie trvá tak dlho, ale veľký čas jeho snahy zobrala 

aj príprava VZN, ktoré sa dnes schvaľovali, trocha sme sa vyhádzali z týchto papierovačiek, 

ale aj tak je tu dosť roboty. Prešiel sa po priestoroch, ktoré sú v katastrofálnom stave               

v niektorých prípadoch ako smetisko, len sa škrečkovalo a nehľadalo sa riešenie ako priestory 

vyčistiť. Teraz budú pristavené veľkokapacitné kontajnery, tak sa snáď niečo podarí upratať. 

- spýtal sa či má ešte niečo niekto do diskusie 

- Bc. Peter Marko sa spýtal zástupkyne starostu ohľadom zásad hospodárenia s majetkom 

obce v článku 2 týchto zásad bod 3 je zmluvný prevod vlastníctva hnuteľného majetku          

vo výške do 3500 eur čo pod tým má chápať 

- starosta odpovedal, že nevie čo mu je v tom nejasné 

- Zástupkyňa starostu odpovedala, že táto suma je zo zákona a bolo to prerábané na základe 

upozornenia prokurátora, čo to v praxi znamená k tomu sa ešte nedostali. Dali len do súladu 

so zákonom č. 138//1991 Zb. zásady hospodárenia na základe upozornenia prokurátora 

- starosta ešte vysvetlil, že čo sa týka nákupu hnuteľného majetku starosta môže kupovať len 

do 500 eur nad 500 eur to podlieha schváleniu OZ 

 

 

 

          23.   Záver 

Nikto viac sa nehlásil do diskusie a tak starosta zasadnutie neukončil  

 

 

V  Oponiciach    

 

 

Overovatelia :     Peter  Kohajda                     ................................. 

                        

                            Stanislav Košťál                  .................................. 

 

 

Zapísala :            Zuzana Geršiová                  .................................. 

 

 

Starosta obce :    Mgr. Milan  Gál                     ................................ 
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